
Geachte heer 
 
 
U heeft ons in uw brief van 26 oktober 2018 over gewasbeschermingsmiddelen enkele verzoeken  
gedaan. In deze brief geven wij u graag een reactie daarop.  
  
Wij hebben (nogmaals) kennisgenomen van de bij uw brief opgenomen inhoud van uw eerdere 
briefen de daarin genoemde uitzending van Zembla. 
 
Eerdere afweging 
 
Mede naar aanleiding van de door u aangehaalde uitzending van Zembla is door enkele partijen in de 
raad bij herhaling gevraagd om het nemen van planologische maatregelen in het bestemmingsplan, 
bijvoorbeeld door spuitvrije zones aan te wijzen. 
Daarop is toegezegd dit aspect te betrekken bij het aan te passen bestemmingsplan buitengebied.  
De meerderheid van deze raad geeft aan dit punt echter geen prioriteit. 
 
Intentieverklaring lelietelers 
 
Met de lelietelers zijn afspraken gemaakt: er is een intentieverklaring getekend waarin afspraken zijn 
vastgelegd over de manier waarop men gebruik maakt van gewasbestrijdingsmiddelen in relatie tot 
de belangen van omwonenden. 
 
Landelijk onderzoek nog niet afgerond  
 
Er loopt landelijk een grootschalig onderzoek van het RIVM naar de relatie tussen gewasbescherming 
en gezondheid. Dit onderzoek is nog niet afgerond. Het kabinet ziet op basis van verkennend  
onderzoek op dit moment nog geen aanleiding om op dit moment al verdergaande maatregelen te  
nemen. Men wacht eerst de uitkomsten van het onderzoek naar blootstelling aan  
gewasbeschermingsmiddelen af, die eind dit jaar verwacht worden. Wij volgen dit onderzoek met  
belangstelling.  
  
Ontwikkeling buitengebied op de agenda  
 
In het Roalter akkoord is aangeven dat we: ‘Samen met (vertegenwoordigers van) agrarische  
ondernemers bekijken we hoe we tot een nieuwe en duurzame invulling van het buitengebied 
kunnen komen.’ Dit thema krijgt binnen de ontwikkeling van de gemeentelijke Omgevingsvisie een 
plek.  
Binnenkort vinden hiervoor eerste verkennende gesprekken plaats met een kleine groep: een  
doorsnede van ‘boeren en buitenlui’. Dit om te verkennen op welke manier we samen met de  
agrarische ondernemers tot een duurzame invulling van het buitengebied kunnen komen.  
Ontwikkelingen rond gewasbeschermingsmiddelen en gezondheid nemen wij hierbij mee. 
 
Conclusie  
 
Wij zien gezien bovenstaande geen reden om in te gaan op uw verzoeken om dit onderwerp op dit  
moment te agenderen in de eerstvolgende raadsvergadering en het college op te dragen om alsnog 
beschermende maatregelen in het bestemmingsplan op te nemen.  
    
  
Met vriendelijke groet,  
namens de gemeenteraad van de gemeente Raalte, 


